
Merjünk gyermeknek lenni!
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2013. július 09. kedd, 07:09 - Módosítás: 2013. július 09. kedd, 07:43

Böjte Csaba 2013. július 2-án kelt levele Rostás - Farkas Györgynek: " Szeretettel köszöntlek
és köszönöm szépen a leveledetl!! Hálából én is küldök egy kis beszámolót! Most értem haza
egy hosszú útról, melyen a kis Jézus szép szobrát vittük körbe városról városra a Balaton
partján, vidáman daloló székelyruhás gyermekekkel.      
A Marosmenti Kodály Kórus vidáman énekelt, én meg szeretettel beszéltem az értünk gyermeki
létet vállaló nagy Istenről! Jó volt a gyermek Jézus szép lelkiségéről tanúságot tenni az
emberek előtt! 
A nagy Isten semmit nem tesz csak úgy véletlenül!

  

 Ö tudatosan választotta a védtelen, egyszerű gyermeki létet a velünk való találkozáshoz. A
világmindenség Ura egyből csodákat tevő felnőtt is lehetett volna, de ő hosszú évekig mint
egyszerű gyermek élte életét Názáret kis falujában.

  

  

Nézem a gyermekké lett nagy Istent és úgy érzem, hogy a mi világunk olyan erőltetetten
kiégett, fárasztóan vénséges kezdett lenni, nagyon megkomolyodtunk.

  

Krisztus korában is voltak háborúk, gondok, de Jézus Krisztus mégis mert gyermekei közt
gyermekké lenni. Volt neki ideje arra, hogy önfeledt gyermekként játszódjon Názáret poros
utcáin!
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Merjük mi is legalább néha - néha letenni a "nagy munkánkat" és gyermekek lenni! Akarjunk
vidáman, nagy lelki nyitottsággal játszani, egymásra bizalommal rámosolyogni, Istennek
megváltott, jókedvű, szabad gyermekei lenni!

  

http://www.youtube.com/watch?v=4MiNr9jJOsk

  

Nézd  meg a gyerekek előadását!! Ugye milyen szépek és ügyesek a mi székely gyerekeink!!
Kilenc évvel ezelőtt Erdélybe, Szovátára költözött két kedves nővér Debrecenből és alázattal,
szeretettel elkezdett foglalkozni a felső nyárádmenti gyerekekkel! Hosszú út áll mögöttük, de
mára már kacagva, mosolyogva, kotta nélkül órákon keresztül éneklik a legnehezebb
kórusműveket is a csodaszép népviseletükben, beseperve sok sok kórusverseny első díját.

  

A munkának megvan az eredménye, mert mára a Marosmenti Kodály Zoltán Gyermekkórus
Székelyföld  kulturális nagykövete lett, biztos vagyok abban, hogy ahol ők megjelennek és ahol
felcsendül az ő tiszta hangjuk, ott mindenki elfogadja, hogy az a nép melynek ilyen szép,
fegyelmezett, ügyes gyerekei vannak, az megérdemli az autonómiát!

  

Szeretettel, Csaba t"
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